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Pengenød på grunn av 
Helseplattformen – tilset-
te på sjukehuset fryktar 
stenging av mellom anna 
Barne- og ungdomsavde-
linga ved SNR.
ANITA VINGEN
anita.vingen@r-b.no

– Helse Møre og Romsdal sit 
igjen med Svarte-Per. Vi ser for 
oss at aukande underskot vil 
føre til dramatiske nedleggin-
gar, om ikkje dei som har an-
svar for innføring av Helse- 
plattformen stiller opp.

Det seier Georg Johnsen, ho-
vudtillitsvald for overlegane 
ved sjukehuset i Molde, dagen 
etter Riksrevisjonens knusande 
rapport om Helseplattformen. 
Den pressa økonomien i HMR 
er også påtrengande, med 
prognose på 500 mill. kr i un-
derskot, og krav om innsparing 
og effektivisering. 

Fryktar nedleggingar
Han vektlegg at ein fryktar kutt 
som vil tilsvare nedlegging av 
sjukehuset i Volda, og at det vil 
bety:
  • At Barne- og ungdomsav-

delinga på SNR på Hjelset 
ikkje kan opne 

  • At fullføring av den nye 
akutteininga AIO i Ålesund 
kan stå i fare 

  • At utbetringane som må 
på plass fore vidare drift i 
Kristiansund blir stoppa 
I tillegg er det som kjent aktu-

Barn og unge
 – Det er ille å tenke på at dei 
fine lokala som no er klar for 
Barne – og ungdomsavdeling 
på Hjelset, slik vi ser det står i 
fare for å stenge allereie før dei 
er tatt i bruk, seier Johnsen.

– Det er særleg tragisk at kut-
ta vi ser komme, vil ramme 
særleg barn og unge, og innan-
for rus og psykiatri, grupper 
som ikkje har sterke stemmer å 
protestere med, seier overlege 
Lina Rossland.

Besøk av Listhaug
Tillitsvalde ved sjukehuset 

spissen, med Helseplattformen 
som tema etter rapporten frå 
Riksrevisjonen.

– Blir verre
Om vi skal halde fram med Hel-
seplattformen vil vi ikkje kom-
me opp på normal drift. I så fall 
reknar vi med at det vil bli nød-
vendig å stenge tilbod og å seie 
opp mange, seier Johnsen.

– Underskotet for i år er til no 
estimert til 500 mill. kr – på 
vilkår av at vi klarer å halde 
budsjettet resten av året. Men 
det kjem garantert ikkje til å 

-

– Må ta ansvar
Johnsen meiner tiltaka som er 
skissert av leiinga i helseføreta-
ket så langt, slett ikkje vil vere 
nok.

– Det vil vere behov for store 
ekstraløyvingar i lang tid fram-
over om vi skal unngå kutt, sei-
er Johnsen.

Dei tillitsvalde uttrykker at 
dei ikkje lenger har tillit til sty-
ret i Helse Midt- Norge.

– Vi ventar no at dei som har 
ansvar for innføring av Helse-
plattformen stiller opp og hjel-
per Møre og Romsdal ut av 

– Går ikkje betre
Dei tilsette fortalde politikara-
ne om ein arbeidskvardag som 
er vanskeleggjort av journalsys-
temet. 

– Inntrykket ein del har om 
at ting er blitt betre, stemmer 
ikkje, poengterte overlege  An-
ne-Mari Holte Flusund mellom 
anna.

– Vi opplever ingen betring, 
sjølv om det blir sagt at det skal 
bli enklare å bruke. Tvert om 
ser vi tydelegare at systemet er 
svært rigid og hindrar god ar-

Fryktar nedlegging av 
splitter ny barneavdeling

Georg Johnsen, hovudtillitsvald for overlegane ved sjukehuset i Molde Foto: Kjell Langmyren

Vil bruke tidligere paint-
ballbane til anlegg for 
slegge og diskos.
ØYSTEIN BJERKELAND
oystein.bjerkeland@r-b.no

«Hun er kretsmester i alt som 
er tung og skal hives langt», 
synger Jo Nesbø om i Rumba 
med Gunn. Men for å få krets-
mestre i slegge eller diskos, må 
fasilitetene i Molde forbedres. 
Det har Molde Olymp vært ty-
delige på etter at de mistet an-
legget sitt for slegge og diskos i 
Dalen i Langmyra for noen år 
siden.

Når det er kretsmesterskap 
eller andre større konkurran-
ser, så kastes det både slegge og 
diskos på Molde Idrettspark 
(gamle Molde stadion). Men 

kast av tunge slegger lager store 
sår i gressbanen, som naturlig 
nok er upopulært med tanke 
på at dette også brukes som 
fotballbane. Derfor kan ikke 
Molde Idrettspark brukes til 
trening i disse kastøvelsene i 
friidrett.

I sommer flyttet Romsdal 
Paintballklubb aktiviteten sin 
fra anlegget de hadde i Granlia 
til Årødalen. Etter dette har 
arealet som ble opparbeidet av 
paintballmiljøet kommet opp 
som et mulig areal for slegge og 
diskos i Molde.

I sommer ble det gjennom-
ført en befaring på området 
med Molde Olymp og Frii-
drettsforbundet, som har gitt 
sin tilslutning til at arealet i 
Granlia er egnet. Nå kommer 
saken opp til behandling i Ho-
vedutvalg for teknisk, plan, 

næring og miljø, som skal mø-
tes tirsdag.

Her innstiller kommunedi-
rektøren på at Molde Olymp 
skal få disponere arealet. I før-
ste omgang for en periode på ti 
år – med mulighet for forlen-
gelse.

«Anlegget vil gi friidretten 
mulighet til igjen å bygge et 
kastmiljø for barn og unge i 
byen. Anlegget vil generere be-
grenset aktivitet, og lite støy», 
heter det blant annet i sakspa-
pirene. Og: «Det legges opp til 
et samarbeid mellom klubb og 
kommune, der anlegget settes 
opp ved hjelp av delvis gjen-
brukte materialer, eget maski-
nelt utstyr og bruk av egne 
ansatte».

Her kan det bli mulig å kaste både tungt og langt

Området i Granlia ligger i dag brakk, men kan fort bli Moldes nye 
anlegg for kastøvelsene slegge og diskos.  FOTO: NORGESKART




